
 

 
 

 

GEMEENTERAAD        STAD MECHELEN 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE GEMEENTERAADSZITTING  

 

Indiener : Anne Delvoye 
 

Datum: 4 januari 2020 
 

Onderwerp vraag: Natuur en bos op Mechels grondgebied 
 

Toelichtende nota 
 

Dat dit stadsbestuur ook in 2020 verder werk maakt van haar ambitie om het versterken van het 

aantal bomen op openbaar domein en het totale oppervlakte aan natuurgebied op Mechels 

grondgebied te vergroten is lovenswaardig.  

Maar om de cijfers die her en der gepubliceerd worden, af te toetsen, lijken er toch een aantal criteria 

te ontbreken ... 

Antwoorden op volgende vragen lijken mij cruciaal om een volledig beeld te krijgen om zo 

desgevallend tot juiste beslissingen/ aanpassingen van het beleid te komen om de vooropgestelde  

doelen ‘echt’ te bereiken: 
 

Vraagstellingen: 

 

1) De boomcompensatie 1/3 (1 gekapte= 3 nieuwe) van bomen op openbaar domein 

- vraag 1a : zijn deze cijfers al raadpleegbaar voor de Mechelaar? 

- vraag 1b: worden de stamomtrekken van deze gekapte bomen en van de nieuw aangeplante bomen 

ook geïnventariseerd? 

- vraag 1c: Na de afgelopen droge zomers op rij: wordt er gecontroleerd welke jonge bomen het niet 

gehaald hebben en worden deze opnieuw vervangen? Bomen planten is één, maar opvolgen of ze 

aanwassen is minstens even belangrijk. 

2) Het vergroten van de totale oppervlakte Natuurgebied. 

- vraag 2:  Kan  zowel de bijkomende oppervlakte aan natuurgebieden op  Mechels grondgebied als de 

verdwenen oppervlakte aan natuurgebieden op ons grondgebied in kaart worden gebracht? Pas dan 

kan men weten of de totale oppervlakte effectief is vergroot. 

3) Een derde luik om mee in overweging te nemen, lijkt me de evolutie van bossen en natuurgebieden 

in privé bezit. 

Kapvergunningen bij ontbossing (bv. voor een woning/verkaveling) worden door de stad afgeleverd.  

-Vraag 3a: Hoeveel zulke omgevingsvergunningen werden er het afgelopen jaar afgeleverd?  

-Vraag 3b: Over hoeveel hectare ging het? 

-Vraag 3c:  Bij hoeveel  van deze vergunningen werd verplicht tot gedeeltelijke heraanplanting van 

bomen?  

Er zijn ook nog ‘Kapmachtigingen‘ die afgeleverd worden door Natuur en Bos: 

Vraag 3d: kan de stad de cijfers opvragen bij Natuur en Bos over de aanvragen op Mechels 

grondgebied om zicht te krijgen over hoeveel hectare bos gekapt werd en onder welke voorwaarden ? 

     
Naam: Anne Delvoye 
 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be  
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